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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nem ezt ígérték. Mi lesz a magára hagyott vidékkel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Fidesz-KDNP képviselőitől  szinte  naponta  halljuk,  hogy az  élhető  vidék  mennyire  fontos  a
kormánypártok  számára.  Ehhez  képest  azt  látjuk,  hogy a  bérek  érdemben  nem növekednek,  a
fiatalok lakhatása megoldatlan, így el is hagyják továbbra is az országot azok, akiknek építenie
kellene  azt.  Jobbik  eset,  hogy  az  ország  egy  másik  részére,  Budapestre  vagy  Nyugat-
Magyarországra  vándorolnak.  Egy viszont  biztos:  a  vidék kiürül,  egyre  drasztikusabban.  Minél
élhetetlenebb a magyar vidék, annál többen és annál gyorsabban fogják azt elhagyni. Értem én,
hogy  a  Fidesznek  már  erre  is  megvan  a  terve  és  ukrán,  török,  szerb,  indiai  és  kínai
vendégmunkásokkal, később akár már állampolgárságot igényelt bevándorlókkal kívánják a magyar
fiatalok helyét feltölteni, de azt gondolom, nem ez lenne a megoldás, hanem a bérek fejlesztése és
egy  kiszámítható  jövőkép  megteremtése  a  fiatalok  és  középkorúak  számára.  Ehhez  olyan
„apróságok” is hozzájárulhatnak, hogy egy-egy kistelepülésen milyen az úthálózat, mennyire fejlett
a  technológiai  infrastruktúra  vagy  éppen  az,  hogy  van-e  egyáltalán  bankautomata  az  adott
településen.

Utóbbi  probléma  az  elmúlt  hónapokban  –  a  takarékok  csökkentésének  betudhatóan  –  tovább
fokozódott, így ma már 2500 településen nem lehet készpénzt felvenni! Ez pedig azt jelenti, hogy a
települések csupán harmadán lehet készpénzt felvenni. Valljuk be, sokak számára ez is meghatározó
a helyben maradás szempontjából.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen stratégiával rendelkezik a
Kormány a magyar vidék életben tartása érdekében? Mivel kívánják a fiatalokat itthon és
vidéken  tartani?  Hogyan  akarják  elérni,  hogy  a  fiatalok  vidéken  alapítsanak  családot?
Mikorra várható a bérek érdemi növekedése,  akár a Jobbik béruniós  kezdeményezésében



foglalt gazdasági lépések alapján?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. február 26.

Tisztelettel,

Magyar Zoltán

országgyűlési képviselő
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